
Dz-06.0021.8.2015 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia VIII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie VIII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 2 kwietnia 2015 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A (sala 106, I piętro). 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginał uchwały, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji VIII otworzył i prowadził Zastępca Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy VI Bronowice p. Alicja Gackiewicz. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdziła 

quorum oraz prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwała od godz. 17.00 do godz. 18.10 

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Agata Pasionek-Sacha – członek Rady i Zarządu 

Dzielnicy VI Bronowice.  

 

Ad. 1 

Prowadząca obrady p. Alicja Gackiewicz przedstawiła porządek obrad. Odczytując punkt  

6 porządku obrad poinformowała, że procedowany będzie w tym punkcie projekt uchwał po 

autopoprawce - druk nr 62A. Wiceprzewodnicząca zapytała czy są jakieś propozycje zmiany 

porządku obrad w związku z ich brakiem poinformowała, że wpłynęło do niej siedem wniosków 

o wprowadzenie punktu do porządku obrad. Przystąpiono do głosowania nad wnioskami:  

 

1. w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program wspierania osób 

niepełnosprawnych”, druk nr 64. 
 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek:  

za - 11, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 4 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 8. 

 

2. w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program ochrony zdrowia  

i profilaktyki zdrowotnej”, druk nr 65. 
 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek:  

za - 11, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 4  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 9. 

 

3. w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program wspierania 

działalności miejskich placówek: oświaty, kultury, sportu, pomocy społecznej, zdrowia”, 

druk nr 66. 
 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek:  

za - 11, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 4  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 10. 



 

4. w sprawie postulatu do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Bronowice – Wesele przed jego sporządzeniem”, druk nr 67A (po autopoprawce Zarządu). 
 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek:  

za - 11, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 4  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 11. 

 

5. w sprawie połączenia drogowego ul. Katowickiej z ul. Radzikowskiego i Armii Krajowej, 

druk nr 68A (po autopoprawce Zarządu). 
 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek:  

za - 11, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 4  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 12. 

 

6. w sprawie wyjazdu z projektowanych budynków na ul. Katowicką, druk nr 69A (po 

autopoprawce Zarządu). 
 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek:  

za - 11, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 4  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 13. 

 

7. w sprawie kontynuacji zadania pn. „Budowa i przebudowa dojścia do budynków mieszkalnych 

wraz z miejscami parkingowymi przy ul. Rydla” ujętego w Wieloletniej Prognozy Finansowej 

oraz Wieloletnim Planie Inwestycyjnym, druk nr 70. 
 

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek:  

za - 11, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0, niegłosujących – 2, nieobecnych – 2  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 14. 

 

 

Ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji VII, 

3. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Sportu i Rekreacji Rady 

Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 59, 

4. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury i Sztuki Rady 

Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 60, 

5. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy 

VI Bronowice, druk nr 61, 

6. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2015, druk nr 62A, 

7. Opinia w sprawie projektów stałej organizacji ruchu wyznaczenia kontrapasów  

na ul. Zarzecze i G. Zapolskiej w Krakowie, druk nr 63, 

8. Przyjęcie dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program wspierania osób 

niepełnosprawnych”, druk nr 64, 

9. Przyjęcie dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program ochrony zdrowia  

i profilaktyki zdrowotnej”, druk nr 65, 



10. Przyjęcie dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program wspierania działalności 

miejskich placówek: oświaty, kultury, sportu, pomocy społecznej, zdrowia”, druk nr 66, 

11. Wniosek w sprawie postulatu do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Bronowice – Wesele przed jego sporządzeniem”, druk nr 67A, 

12. Opinia w sprawie połączenia drogowego ul. Katowickiej z ul. Radzikowskiego i Armii 

Krajowej, druk nr 68A, 

13. Opinia w sprawie wyjazdu z projektowanych budynków na ul. Katowicką, druk nr 69A, 

14. Wniosek w sprawie kontynuacji zadania pn. „Budowa i przebudowa dojścia do budynków 

mieszkalnych wraz z miejscami parkingowymi przy ul. Rydla” ujętego w Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz Wieloletnim Planie Inwestycyjnym, druk nr 70, 

15. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadząca obrady p. Alicja Gackiewicz zapytała czy są sprostowania do protokołu sesji 

VII. Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosiła, 

że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 59) przygotowany przez Komisję Sportu i Rekreacji w sprawie 

wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Sportu i Rekreacji Rady Dzielnicy 

VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytała i zreferowała p. Alicja Gackiewicz. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 14 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1  

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/59/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Sportu  

i Rekreacji Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 4  

Projekt uchwały (druk nr 60) przygotowany przez Komisję Kultury i Sztuki w sprawie 

wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury i Sztuki Rady Dzielnicy VI 

Bronowice. Projekt uchwały przeczytała i zreferowała p. Alicja Gackiewicz. 

Opinia Zarządu – pozytywna, 

W dyskusji głos zabrała: Małgorzata Sroczyńska. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 14 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1  

 

 

 



W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/60/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury  

i Sztuki Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 5  

Projekt uchwały (druk nr 61) przygotowany przez Komisję Rewizyjną w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy VI Bronowice. 

Projekt uchwały przeczytała i zreferowała p. Alicja Gackiewicz. 

Opinia Zarządu – pozytywna, 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 14 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1  

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/61/2015 
w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 6  

Projekt uchwały (druk nr 62A po autopoprawce Zarządu) przygotowany przez Zarząd  

w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2015. Projekt uchwały przeczytała p. Alicja Gackiewicz. Projekt zreferowali p. 

Alicja Gackiewicz i p. Jerzy Kopacz. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 14 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

niegłosujących – 1  

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/62/2015 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2015 

 

Ad. 7  

Projekt uchwały (druk nr 63) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii dotyczącej 

projektów stałej organizacji ruchu wyznaczenia kontrapasów na ul. Zarzecze i G. Zapolskiej  

w Krakowie. Projekt uchwały przeczytała p. Alicja Gackiewicz. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

W dyskusji głos zabrała: Łukasz Quirini-Popławski, Alicja Gackiewicz. 



 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 14 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/63/2015 
w sprawie opinii dotyczącej projektów stałej organizacji ruchu wyznaczenia 

kontrapasów na ul. Zarzecze i G. Zapolskiej w Krakowie 

 

Ad. 8  

Projekt uchwały (druk nr 64) przygotowany przez Zarząd w sprawie przyjęcia 

dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program wspierania osób niepełnosprawnych”. 

Projekt uchwały przeczytała i zreferowała p. Alicja Gackiewicz. 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna, 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/64/2015 
w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program 

wspierania osób niepełnosprawnych” 

 

Ad. 9  

Projekt uchwały (druk nr 65) przygotowany przez Zarząd w sprawie przyjęcia 

dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program ochrony zdrowia i profilaktyki zdrowotnej”. 

Projekt uchwały przeczytała i zreferowała p. Alicja Gackiewicz. 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna, 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/65/2015 
w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program ochrony 

zdrowia i profilaktyki zdrowotnej” 

 

Ad. 10  

Projekt uchwały (druk nr 66) przygotowany przez Zarząd w sprawie przyjęcia 

dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program wspierania działalności miejskich placówek: 



oświaty, kultury, sportu, pomocy społecznej, zdrowia”. Projekt uchwały przeczytała i zreferowała 

p. Alicja Gackiewicz. 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna, 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – komisja nie odbyła się, 

Opinia Komisji Sportu i Rekreacji – komisja nie odbyła się. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/66/2015 
w sprawie przyjęcia dzielnicowego programu pn. ”Dzielnicowy program 

wspierania działalności miejskich placówek: oświaty, kultury, sportu, pomocy 

społecznej, zdrowia” 

 

Ad. 11  

Projekt uchwały (druk nr 67A po autopoprawce Zarządu) przygotowany przez Zarząd  

w sprawie postulatu do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Bronowice – Wesele przed jego sporządzeniem”. Projekt uchwały przeczytała i zreferowała  

p. Alicja Gackiewicz. 

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna, 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Marta Drużkowska. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/67/2015 
w sprawie postulatu do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Bronowice – Wesele przed jego sporządzeniem” 

 

Ad. 12  

Projekt uchwały (druk nr 68A po autopoprawce Zarządu) przygotowany przez Zarząd  

w sprawie połączenia drogowego ul. Katowickiej z ul. Radzikowskiego i Armii Krajowej Projekt 

uchwały p. Alicja Gackiewicz. Projekt uchwały zreferowała p. M. Drużkowska. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Marta Drużkowska. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 



 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/68/2015 
w sprawie połączenia drogowego ul. Katowickiej z ul. Radzikowskiego i Armii 

Krajowej 

 

Ad. 13  

Projekt uchwały (druk nr 69A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

wyjazdu z projektowanych budynków na ul. Katowicką. Projekt uchwały przeczytała p. Alicja 

Gackiewicz. Projekt uchwały zreferowała p. Marta Drużkowska. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/69/2015 
w sprawie wyjazdu z projektowanych budynków na ul. Katowicką 

 

Ad. 14  

Projekt uchwały (druk nr 70) przygotowany przez Zarząd w sprawie kontynuacji zadania 

pn. „Budowa i przebudowa dojścia do budynków mieszkalnych wraz z miejscami parkingowymi 

przy ul. Rydla” ujętego w Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz Wieloletnim Planie 

Inwestycyjnym. Projekt uchwały przeczytała i zreferowała p. Alicja Gackiewicz. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadząca, p. Alicja Gackiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/70/2015 
w sprawie kontynuacji zadania pn. „Budowa i przebudowa dojścia do budynków 

mieszkalnych wraz z miejscami parkingowymi przy ul. Rydla” ujętego w Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz Wieloletnim Planie Inwestycyjnym 

 

Ad. 15 
Głos zabrali:  

1. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Zabrał głos w spr. próbnej organizacji ruchu wprowadzonej na ul. Hamernia, Zarudawie  

i Na Błonie, stwierdzając, że w pierwszej jej fazie znaczna cześć mieszkańców 

pozytywnie ustosunkowała się do zmiany natomiast w miarę upływu czasu opinia 

mieszkańców nabrała negatywnego wydźwięku. Zaproponował, żeby poprosić ZIKiT  



o wydanie opinii w w/w sprawie zanim Rada Dzielnicy podejmie ostateczną decyzję  

o organizacji ruchu na przedmiotowych ulicach, 

 Zapytał czy radni mają wiedzę na temat dalszych kroków KS „Bronowianka” i decyzji 

administracyjnych dot. obszaru, na którym budowane jest boisko do piłki nożnej i kort 

tenisowy. W odpowiedzi p. Alicja Gackiewicz poinformowała, że Zarząd nie posiada 

informacji w w/w kwestii w związku z czym rozezna sprawę i przekaże informacje,  

2. Stanisław Sikora: 

 W nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy w spr. organizacji ruchu poinformował, że do 

Zarządu spływają na bieżąco opinie mieszkańców, które mogą ułatwić podjęcie Radzie 

decyzji dot. organizacji ruchu, 

3. Marcin Kucharczyk: 

 Sprostował, że Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa nie opiniowała projektu 

uchwały nr 62A, jak wcześniej zostało to powiedziane w czasie procedowania 

przedmiotowego projektu, 

4. Stanisław Sikora: 

 Zaapelował do radnych o uczestniczenie w komisjach ponieważ absencja powoduje 

częste problemy z quorum na komisjach, 

5. Waldemar Antosiewicz: 

 W nawiązaniu do przedmówcy stwierdził, że ostatnie dni były bardzo absorbujące  

w związku ze składaniem wniosków w ramach budżetu obywatelskiego 

6. Małgorzata Sroczyńska: 

 Poinformowała ile na dzień sesji wpłynęło projektów dzielnicowych i ogólno miejskich  

w ramach budżetu obywatelskiego, 

7. Alicja Gackiewicz: 

 Poinformowała, że kolejna sesja odbędzie się 23.04.2015 r. o godz. 18.00 w sali 

konferencyjnej hotelu, 

 Złożyła życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych. 

 

Prowadząca obrady p. Alicja Gackiewicz zamknęła obrady VIII sesję Rady Dzielnicy VI Miasta 

Krakowa.  

 

 

                   Zastępca Przewodniczącego Rady 
        Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                  Alicja Gackiewicz  

                       
Protokół sporządził: 

Jacek Łaz 


